
Protokół Nr 41/09
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 29.06.2009r. Początek 
posiedzenia godz. 7.30 zakończenie 9.00.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Anna Klepacz - 
2.Piotr Tyrawa   -
3.Kordian Kosowski  - 
4.Tadeusz  Bierowski  - 
5.Genowefa Pohoska – 

Nieobecni usprawiedliwieni: 
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
 1. Burmistrz Miasta Kowary M. Górecki
 2. Skarbnik UM Pani G. Nawalaniec 

Porządek obrad : 
1. Zmiany w budżecie miasta na rok 2009.
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu w rachunku bieżącym – 

projekt uchwały nr XXXVIII/192 z dnia 13 marca 2009 r.
3. Realizacja i zaangażowanie budżetu w roku 2009 (za pierwsze pięć miesięcy).

Streszczenie przebiegu obrad

Ad1.
Przewodnicząca po przywitaniu wszystkich obecnych na  Komisji i przedstawieniu porządku obrad, 
(zaakceptowany jednogłośnie) wyjaśniła, że na poprzednim posiedzeniu połączonym z Komisją 
Gospodarki Komunalnej omówione zostały dwa punkty z rocznego planu pracy Komisji 
Budżetowej a mianowicie:” Realizacja zadania inwestycyjnego tj. budownictwa socjalne w 
mieście” z udziałem Pani dyr. ZEZK oraz „Perspektywy realizacji LPR z uwzględnieniem środków 
unijnych” z udziałem Pana B. Lipińskiego. Nadmieniła ,iż nieobecni, a zainteresowani  radni mogą 
się zapoznać z protokołem Komisji Gospodarki Komunalnej obrazującym przebieg tego spotkania. 
Następnie poprosiła Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w budżecie miasta na rok 2009. Na 
początku Pani Skarbnik wyjaśniła, że w ramach porządkowania uchwały budżetowej od stycznia 09 
r. do chwili obecnej uległy zmianie załączniki, w tym  do WPI. Wspólnie z RIO ustalono ,że 
wszystkie załączniki muszą się zgadzać z budżetem. Po naniesionych obecnych  poprawkach będzie 
to traktowane jako jednolity tekst uchwały budżetowej. Następnie zostały przedstawione bieżące 
zmiany w budżecie po stronie dochodów i wydatków. Główne zmiany w budżecie spowodowane są 
przesunięciami w celu rozpoczęcia realizacji zadań inwestycyjnych tj.” Budowa lokali 
komunalnych, „Rewitalizacja starej zabudowy Kowar: Centrum Integracji i Tradycji Miasta, 
Centrum Wczesnej Profilaktyki Zdrowotnej, Rewitalizacja przestrzeni miejskiej-etap I: 
Rewitalizacja przestrzeni publicznej w centrum oraz budowy „Orlika” przy SP nr1.Wszystkie 
zmiany w budżecie zostały zaopiniowane pozytywnie.
Ad2.
Projekt uchwały nie był rozpatrywany ,gdyż  Burmistrz w ramach upoważnienia udzielonego  przez 
Radę Miasta  może samodzielnie zaciągnąć kredyt w wysokości określonej w projekcie uchwały.
Ad3i4.
Ze względu na  brak czasu ( rozpoczynająca się sesja) omówienie tych punktów zostało przełożone 
na następne posiedzenie Komisji. 



Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.
          

Wnioski Komisji:

1. Bez wniosków.

Protokołowała                                                                             Przewodnicząca Komisji 
G. Pohoska                                                                                           G. Pohoska
    


